

Archived: Monday, November 23, 2020 7:28:17 PM

From: [Grassy Mountain \(IAAC/AEIC\)](#)

Sent: Monday, November 23, 2020 7:00:37 PM

To: [Grassy Mountain \(IAAC/AEIC\)](#)

Cc: [Grassy Mountain \(IAAC/AEIC\)](#)

Subject: Update regarding the Grassy Mountain Coal Project // Mise à jour concernant le projet de mine de charbon Grassy Mountain

Response requested: Yes

Sensitivity: Normal

(Le français suit)

Dear Participants,

On November 22, 2020, the Panel Secretariat for the Grassy Mountain Coal Project sent out an update on the Project and the public hearing to the Distribution List. We acknowledge that an error was made with the e-mail addresses being displayed on the cc line rather than on the bcc line. It is our standard operating practice to ensure that personal information, like e-mail addresses, are not made public. The original e-mail was recalled shortly after it was sent; however, the Panel Secretariat recognizes that it may not have been recalled on all servers. We regret any inconvenience and hardship this has caused to members of the distribution list.

We would request all members of the distribution list delete the November 22, 2020 9:06 am email, if you have not already done so.

You are receiving this message as a member of the distribution list for the environmental assessment of the Project. If you would prefer not to receive emails regarding this environmental assessment, please send a message to IAAC.GrassyMountain.AEIC@canada.ca.

Sincerely,

Panel Secretariat

Grassy Mountain Coal Project

Impact Assessment Agency of Canada

22nd Floor, 160 Elgin St. Ottawa ON K1A 0H3

Telephone (Toll-free): 1-866-582-1884

IAAC.GrassyMountain.AEIC@canada.ca

Chers participants,

Le 22 novembre 2020, le secrétariat de la commission d'examen du projet de mine de charbon Grassy Mountain a envoyé à sa liste d'envoi une mise à jour sur le projet et l'audience publique. Nous reconnaissons qu'une erreur a été commise en ce qui concerne l'affichage des adresses courriel, qui sont apparues sur la ligne Cc plutôt que sur la ligne Cci. Nous avons comme pratique standard de veiller à ce que les renseignements personnels, comme les adresses courriel, ne soient pas rendus publics. Le courriel initial a été rappelé rapidement après son envoi; toutefois, le secrétariat de la commission reconnaît que le courriel n'a peut-être pas été rappelé sur tous les serveurs. Nous regrettons les inconvénients et les difficultés que cela a pu causer aux membres de la liste d'envoi.

Nous demandons à tous les membres de la liste d'envoi de supprimer le courriel du 22 novembre 2020 envoyé à 9 h 6 HNE, si ce n'est pas déjà fait.

Veuillez noter que vous recevez ce message en tant que membre de la liste d'envoi pour l'évaluation environnementale du

Projet. Si vous préférez ne pas recevoir de messages concernant cette évaluation environnementale, prière d'envoyer un message à IAAC.GrassyMountain.AEIC@canada.ca.

Sincèrement,

Secrétariat de la commission

Projet de mine de charbon Grassy Mountain

Agence d'évaluation d'impact du Canada

22e étage, 160, rue Elgin, Ottawa ON K1A 0H3

Téléphone (sans frais): 1-866-582-1884

IAAC.GrassyMountain.AEIC@canada.ca